
Referat	  styremøte,	  Vollen	  Vel,	  15.	  februar	  2016.	  
Dato:	   	   15.02.2016	  

Sted:	   	   Øgårdsveien	  63	  
Til	  stede:	   Trine	  Uggerud,	  Greta	  Wiseth,	  Marthe	  Langmoen	  

Hanne	  Christensen,	  Lasse	  Thorkildsen,	  Lise	  Førsund,	  Knut	  Førsund	  
	  

Forfall:	  	   Bjørg	  Horne	  
Referent:	   Lise	  Førsund	  
	  
	  
SAK	  1/	  15.02.2016.	  
100-‐årsmakeringen	  for	  Vollen	  Vel.	  
Datoen	  for	  stifting	  av	  VV	  var	  9.	  desember	  1916.	  Vi	  	  får	  15’	  fra	  Asker	  Kommune,	  og	  10’	  fra	  Asker	  
Velforbund.	  

Fotoutstilling	  i	  Oslofjordmuseet.	  
I	  samarbeid	  med	  Vollen	  Historielag	  ved	  Svend	  Aage	  Madsen,	  støttet	  styret	  en	  fotoutstilling	  med	  
Svend	  Aage	  og	  Knut	  som	  ansvarlige.	  Denne	  settes	  opp	  i	  Oslojordmuseet	  september,	  og	  kan	  stå	  ut	  
året.	  Ved	  åpningen	  tenker	  vi	  å	  servere	  bløtkake	  og	  kaffe.	  	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  KF,	  Alle	  

Vennelyfest	  for	  inviterte	  og	  interesserte	  på	  Vennely	  fredag	  9.12.	  
Vi	  inviterer	  tidligere	  styremedlemmer,	  representanter	  for	  AK,	  og	  andre	  aktuelle	  gjester.	  	   ALLE	  

Diskotek	  for	  barn	  5.-‐7.klasse	  
Knut	  sjekker	  først	  når	  og	  om	  VUL	  skal	  ha	  sitt	  ungdomsarrangement,	  og	  vi	  kommer	  tilbake	  til	  dato.	  
Marthe	  tar	  hovedansvaret,	  og	  styret	  hjelper	  til	  med	  gjennomføringen.	  Dette	  foreslås	  arrangert	  i	  løpet	  
av	  høsten.	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   	   	   	   	   	   	   ML/Alle	  

SAK	  2/	  15.02.1016	  
Årsmøtet	  for	  VV	  onsdag	  15.	  mars.2016	  på	  Vennely	  kl.19.00	  

Lise	  kjøper	  inn	  og	  ordner	  med	  kaffe/te.	  Trine	  tar	  seg	  av	  kjeks	  og	  kaker,	  druer	  og	  mineralvann.	  18.15	  
for	  forberedelser.	  Greta	  er	  bortreist.	  Her	  vil	  de	  fremmøtte	  få	  med	  seg	  et	  eks	  av	  Vi	  elsker	  Vollen,	  en	  
VV-‐refleks	  og	  et	  eks	  av	  hundemøkk-‐emblemet	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   	  ALLE	  

SAK	  3/	  15.02.2016.	  
Brøyting	  og	  strøing	  så	  langt	  i	  vinter.	  
Marthe	  gjør	  en	  formidabel	  jobb,	  Knut	  er	  godt	  avlastet	  for	  dette	  i	  år.	  Marthe	  opplyser	  at	  rodelederne	  
fungerer	  godt,	  og	  saker	  tas	  i	  fortløpende	  og	  løses	  på	  fin	  måte.	  Skaaret	  holder	  sin	  del	  av	  avtalen,	  om	  
evt.	  oppretting	  av	  skader	  forårsaket	  av	  dem.	  BRA!!	   	   	   	   	   	   ML	  

SAK	  3/	  18.01.2016	  
Anleggsstopp	  v/Plommedalsveien	  4.	  
Veiarbeidet	  er	  stoppet	  og	  blir	  iflg.	  Asker	  kommune	  forsinket	  flere	  måneder	  pga	  manglende	  avtale	  
med	  grunneier.	  

Sak	  4/	  15.02.2016.	  
Regnskapet/årsmøtet.	  
Vi	  har	  fått	  en	  kommentar	  fra	  våre	  revisorer,	  og	  denne	  blir	  lest	  opp	  på	  møtet	  .	  Det	  er	  ønsket	  en	  
annerledes	  ordning	  av	  bilagene.	   	   	   	   	   	   	   	   KF	  



Evt.	  

• Blomsterprosjektet	  i	  Vollen.	  Vi	  får	  støtte	  av	  Sentrumsforeningen	  med	  10’,	  og	  10’	  fra	  
Asker	  Kommune.	  Tandberg	  og	  Evensen	  er	  forespurt	  om	  de	  kan	  gi	  5’	  hver.	  	  

• 	  
• Nærmiljøsentral	  i	  Vollen.	  Det	  skal	  opprettes	  en	  NMS	  i	  Vollen,	  med	  en	  betalt	  

fulltidsansatt	  av	  AK	  og	  Fylket,	  og	  vedkommende	  skal	  koordinere	  denne	  sentralens	  
aktiviteter.	  Knut	  sitter	  i	  et	  interimsstyre	  for	  NMS,	  og	  vi	  diskuterte	  i	  møtet	  behovet	  for	  
dette	  her	  i	  Vollen,	  og	  også	  formålet.	  Vi	  i	  styret	  ønsker	  alle	  aktiviteter	  som	  kan	  bidra	  
til	  økt	  samarbeid	  og	  trivsel	  her	  i	  Vollen	  og	  omegn	  velkommen,	  og	  håper	  at	  mange	  
frivillige	  kan	  tenke	  seg	  å	  bidra.	  

• 	  

Trafikken.	  Vi	  er	  alle	  fortvilet	  og	  redde	  for	  trafikken	  og	  farten	  til	  store	  og	  små	  kjøretøyer,	  busser	  o.s.v.	  
gjennom	  Vollen.	  Lasse	  ønsker	  å	  gjøre	  noe	  mer	  konkret	  med	  Slemmestadveien,	  og	  initiativet	  ble	  
ønsket	  varmt	  velkommen	  av	  styret.	  Knut	  og	  Lasse	  utveksler	  erfaringer,	  før	  Lasse	  blir	  VV’s	  talsmann.	  
	  
Lise	  F,	  16.02.2016.	  
	  
	  
I	  ettertid	  kan	  opplyses:	  	  
Både	  Tandberg	  og	  Evensen	  har	  sagt	  ja	  til	  blomsterbidraget.	  
Antakelig	  dato	  for	  barnedisco	  er	  23.	  september,	  museet	  er	  sannsynligvis	  opptatt,	  da	  ser	  vi	  nærmere	  
på	  Vennely.	  Marthe	  har	  avklart	  med	  discjockey.	  
Fotoutstillingen	  åpnes	  tidligere	  i	  september,	  dato	  ikke	  spikret	  enda.	  
MEN:	  Har	  du	  gamle	  bilder	  fra	  Vollen	  -‐	  så	  gi	  meg	  et	  tips!	  
	  


